
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 30.11. 2023 

v priestoroch Sobášnej siene. 
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Garant komisie : Zdena Šavelová  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

    

 

 

Program: 

1. Úvod  

2. Rozpočet na rok 2024 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ. Skonštatoval, že výbor  je 

uznášaniaschopným, prítomný boli 5 členovia. Zároveň ospravedlnil poslanca JUDr. Smolku, a 

Mgr. Zuzanu Mišákovú, ktorí sa vopred ospravedlnili. Následne prečítal body programu a vyzval 

prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. Dal hlasovať o programe:  

 

 

 

 

  

Uznesenie 62/11/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý.  

HLASOVANIE:  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

Členovia výboru: 

 

Mgr. Miloslav Baco   

Mgr. Kamil Bystrický     

Mgr. Martin Petrík      

Ing. Miloš Mičega 

Ing. Ladislav Matejka 

Neprítomní členovia:  

  

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 
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2. ROZPOČET  NA ROK 2024 

 

1/ Predseda p. Baco vravel že sa blíži čas schvaľovania rozpočtu, jedného z najdôležitejších 

hlasovaní , počas roka, kompetenciu ktorú majú poslanci zvolený a chcel aby aj VMČ Sever, 

odsúhlasil kapitálové výdavky, aby poslali  nejaké posolstvo že čo žiadajú, a že čo by chceli aby 

bolo zapracované v rozpočte na rok 2024. Otvoril diskusiu k tomuto bodu. Poslanec Bystrický 

vravel že či môže niekto zhodnotiť pracovný návrh rozpočtu čo sa týka našej mestskej časti Sever že 

ako vyzerá ten návrh nech to odznie na zasadnutí a je to aj v zápisnici. Nech to odznie aby bolo 

vidno že pracujú s nejakým materiálom a aby bolo jasné o čo ide a aký je stav kapitálových 

investícií. Poslanec p. Baco vravel že vychádza z toho čo im bolo zaslané že kapitálové výdavky na 

rozdelenie nám zaslali v sume 1 400 000 bolo mu povedané od p. Capovej že sa suma bude 

navyšovať na 1 520 000 e a vychádzajú z toho čo navrhuje úrad. Chodníky a preloženie cesty ulica 

Golianova dofinancovať sumou 305 000e. Dofinancovanie prechodu Konečná, Armádna, Sibírska 

sumou 58 000e. Sú navrhnuté 3 MŠ kde navrhujú 10 000e vyčleniť na vzduchotechniku. Je 

navrhnutá elektroinštalácia na ZŠ Hodžova. Vravel že toto bolo zaslané všetkým poslancom. No a  

teraz je na nás či s tým súhlasia alebo navrhnú  zmeny kapitálových investičných akcií. Poslanec p. 

Mičega vravel že už viac rokov sa bavia o dvoch veciach o cintorínoch Kubrá a  Opatová.  VMČ 

Sever požaduje, aby mesto v roku 2024 zahájilo výkup pozemkov, využilo na to kapitálové 

prostriedky na to určené v kapitole nákup pozemkov, a aby ku koncu roku, bola situácia tak 

pripravená aby mohol byt podaný kvalifikovaný návrh na vydanie územného rozhodnutia, a aby 

zahájili proces povolenia tejto stavby. 

 

Uznesenie 63/11/23: VMČ SEVER požaduje, aby mesto v roku 2024 zahájilo výkup pozemkov na 

cintoríny Opatová a Kubrá a využilo na to kapitálové prostriedky na to určené v kapitole nákup 

pozemkov, a aby ku koncu roku, bola situácia  tak pripravená, aby mohol byt podaný kvalifikovaný 

návrh na vydanie územného rozhodnutia a aby zahájili proces povolenia tejto stavby  

HLASOVANIE :  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík      Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

Poslanec p. Mičega vravel že aj p. Langerová chodí ohľadne vnútrobloku Nábrežná a Študentská. 

Poslanec p, Matejka vravel že už jej to odsúhlasil aj primátor a aj úrad. No nato poslanci povedali 

že to nie je nikde zahrnuté, a treba vyčleniť na PD 5000e. odvodnenie, osvetlenie a skladbu dlažby. 

 

 

Uznesenie 64/11/23: VMČ SEVER požaduje, aby mesto vyčlenilo na vnútroblok Nábrežná 

a Študentská  5000e na PD, odvodnenie, osvetlenie a skladbu dlažby alebo povrchu ktorý určia. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (Baco, Mičega, Matejka, Bystrický Proti : 0      Zdržal sa : 1( Petrík 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Poslanec p. Mičega  vravel že ľudia chodia z parkoviska popri plote do Opatovskej  škôlky, tak tam 

treba vybudovať  chodník, medzi parkoviskom a zadným vstupom do škôlky. Chodia po blate. 

Navrhuje vyčleniť na projekt aj realizáciu 20 000e. 
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Uznesenie 65/11/23: VMČ SEVER navrhuje na  chodník ku Opatovskej škôlke vyčleniť na projekt 

a realizáciu 20 000e. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Poslanec p. Mičega a p. Baco vravel že treba odvodnenie cesty v zákrute okolo Opatovského 

cintorína je prepadnutá vpusť a dom v susedstve býva stále vytápaný treba to už konečne opraviť. A 

bolo by treba vyčleniť 10 000e na realizáciu opravy odvodnenia vpuste . Ak bude treba p. Baco im 

to presne upresní. 

Uznesenie 66/11/23: VMČ SEVER navrhuje na opravu a odvodnenie vpuste okolo Opatovského 

cintorína vyčleniť 10 000e.  

HLASOVANIE :  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Poslanec p. Baco vravel že chodník na Hurbanovej ulici  k penziónu Akord ku polo podzemným 

kontajnerom je rozpadnutý. Využíva ho asi 120 bytov. Čísla domov 1571a 1572. VMČ  Sever žiada 

opraviť chodník, hlavnú trasu k stojiskám, na Hurbanovej ulici, bytovka  č.1571,1572 medzi G. 

Viesta a Jiráskovou priľahlého ku garážam  kde sa budovali polo podzemné kontajnery (dĺžka 120 

m, šírka 1,5 m; šírku chodníka posúdiť). Na jeho opravu vyčleniť  20 000e (uznesenie, 5 za). 

Uznesenie 67/11/23: VMČ SEVER žiada opraviť chodník hlavnú trasu k stojiskám, na Hurbanovej 

ulici, bytovka č.1571a 1572 medzi G. Viesta a Jiráskovou priľahlého ku garážam kde sa budovali polo 

podzemné kontajnery. Na jeho opravu vyčleniť 20 000e. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík      Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Poslanec p .Petrík  vravel že žiada o rekonštrukciu ciest a chodníkov Nábrežná Švermova, 

Hurbanova ,Jiráskova Smetanova, Golianova, Kragujevských hrdinov , Dolná Kukučinka ,celý 

chodník M. R. Štefánika cestu nie park , a Starú Kubranskú chodníky a cestu k výstavisku  aj 

chodníky. 

Uznesenie 68/11/23: VMČ SEVER žiada rekonštrukciu ciest a chodníkov Nábrežná, Švermova 

,Hurbanova, Jiráskova ,Smetanova ,Golianova, Kragujevských hrdinnou, Dolná Kukučinka, celý 

chodník M.R. Štefánika cestu a Starú Kubranskú chodníky a cestu k výstavisku aj chodníky.  

HLASOVANIE :  

Za :5( Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  
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Poslanec p. Baco vravel že by rád presunul  dofinancovanie Hodžovu  elektroinštalácie, 

vzduchotechnika  premenili na nejaké iné kapitálové  výdavky.  Vraví že treba dorobiť materské 

školy a  ZŠ. Poslanec p. Mičega navrhuje presunúť 50 000e z Hodžovej na Švermovu stým že by sa 

tam  rozšíril priestor na poschodí,  presklením jestvujúcej  terasy. Ktoré by boli vyhradené na 

projekt a realizáciu. 

Uznesenie 69/11/23: VMČ SEVER žiada presunúť 50 000e z Hodžovej na Švermovu stým že by sa 

tam rozšíril priestor na poschodí, presklením jestvujúcej terasy. Ktoré by boli vyhradené na projekt 

a realizáciu. 

HLASOVANIE :  

Za : 4(Baco, Mičega, Matejka, Bystrický Proti : 0      Zdržal sa :1(Petrík 

Uznesenie bolo schválené.  

 

VMČ Sever žiada navýšiť o 2000e  na bežnú údržbu  budov v MŠ Niva, Opatovská, Kubranska, 

Turkovej, Švermovej, Považská.  

Uznesenie 70/11/23: VMČ SEVER žiada navýšiť rozpočet o 2000e na bežnú údržbu budov v MŠ Niva, 

Opatovská, Kubranskej, Turkovej, Švermovej, Považskej. 

HLASOVANIE :  

Za:5( Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík      Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

VMČ Sever žiada o informáciu  v akom stave je projekt úpravy vjazdu do ZŠ Kubranská ulica. 

VMČ Sever žiada vyčleniť  2500e na projekt na úpravu detského ihriska v rátane  asfaltového 

povrchu Clementisova , Kraskova ulica. 

Uznesenie 71/11/23: VMČ SEVER žiada vyčleniť 2500e na projekt a na úpravu detského ihriska 

vrátane asfaltového  povrchu Clementisova, Kraskova ulica  

HLASOVANIE :  

Za : 5 ( Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

VMČ SEVER žiada špecifikovať čo je predmetom použitia 3x 10 000e na vzduchotechniku pre 

objekty MŠ Švermova, MŠ Turkovej ,MŠ Považská..  

VMČ Sever žiada aby  prišla pani Múdra, vedúca mobility na najbližšie zasadnutie. 

 

 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 
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4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

 

3494: VMČ SEVER požaduje, aby mesto v roku 2024 zahájilo výkup pozemkov pod cintorín 

Opatová, využila na to kapitálové prostriedky na to určené v kapitole nákup pozemkov, a aby ku 

koncu roku, bola situácia tak pripravená aby mohol byt podaný kvalifikovaný návrh na vydanie 

územného rozhodnutia. (uznesenie , 5 za 

 

3495: VMČ SEVER žiada aby zahájili proces výstavby Kubranského cintorína. 

 

3496:  VMČ SEVER žiada opraviť chodník hlavnú trasu k stojiskám, na Hurbanovej ulici, 

bytovka  č.1571,1572 medzi G. Viesta a Jiráskovou priľahlého ku garážam  kde sa budovali polo 

podzemné kontajnery (dĺžka 120 m, šírka 1,5 m; šírku chodníka posúdiť). Na jeho opravu 

vyčleniť  20 000e (uznesenie, 5 za) 

3497: VMČ SEVER žiada o informáciu  v akom stave je projekt úpravy vjazdu do ZŠ Kubranská 

ulica. 

3498: . VMČ SEVER požaduje, aby mesto vyčlenilo na vnútroblok Nábrežná a Študentská  5000e 

na PD, odvodnenie, osvetlenie a skladbu dlažby alebo povrchu ktorý urči.(uznesenie 4 za ,1 zdržal 

3499: VMČ SEVER navrhuje na  chodník ku Opatovskej škôlke vyčleniť na projekt a realizáciu 

20 000e,(uznesenie,5za 

3500: VMČ SEVER navrhuje na opravu a odvodnenie vpuste okolo Opatovského cintorína 

vyčleniť 10 000e.(uznesenie, 5za 

3501: VMČ SEVER žiada rekonštrukciu ciest a chodníkov Nábrežná, Švermova ,Hurbanova, 

Jiráskova ,Smetanova, Golianova, Kragujevských hrdinnou, Dolná Kukučinka, celý chodník M.R. 

Štefánika cestu a Starú Kubranskú chodníky a cestu k Výstavisku aj chodníky.(uznesenie 5za 

3502 : VMČ SEVER žiada presunúť 50 000e z Hodžovej na Švermovu stým že by sa tam rozšíril 

priestor na poschodí, presklením jestvujúcej terasy. Ktoré by boli vyhradené na projekt a 

realizáciu.(uznesenie, 4za ,1 zdržal 

3503 : VMČ SEVER žiada navýšiť rozpočet o 2000e na bežnú údržbu budov v MŠ Niva, 

Opatovská, Kubranskej, Turkovej, Švermovej, Považskej.(uznesenie 5za 

3504: VMČ SEVER žiada  vyčleniť 2500e na projekt na úprava detského ihriska 

vrátane  asfaltového povrchu Clementisova , Kraskova ulica. 

3505: VMČ SEVER žiada aby prišla pani Múdra  vedúca mobility na najbližšie zasadnutie. 

3506: VMČ SEVER žiada špecifikovať čo je predmetom použitia 3x 10 000e na vzduchotechniku 

pre objekty MŠ Švermova, MŠ Turkovej ,MŠ Považská. 

3507:Občania žiadajú o orez alebo výrub stromov Sibírska 698/16,699/18 (fotky v prílohe  

 

3508:VMČ SEVER žiada vyasfaltovať ulicu Pod Skalou. 
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5. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

 

ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  

 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 7.decembra 2023 v priestoroch KS Kubrá 

 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 17:00 hod.  

 

 

Zapísala: Zdena Šavelová 

 

V Trenčíne, dňa 30.11.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

    

 

       


